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دیدگــــــاه
تیم ملی باید صدرنشین بماند 

تیم ملی فوتبال کشورمان صعود خــود را به جام جهانی 
مسجل کرده و از ۳ دیدار آینــده در گروه مان، فقط بازی با 
کره جنوبی برای ما خیلی مهم خواهد بود. در دیدار با امارات 
و لبنان تیم دوم مان هم به طور حتــم برنده از زمین بیرون 
می آید. باید بتوانیم از این تیم در کــره جنوبی امتیاز بگیریم 
و همچنان صدرنشین باقی بمانیم. اگر به عنوان سرگروه به 
جام جهانی صعود کنیم مسلما در سیدبندی وضعیت بهتری 
خواهیم داشت. البته نفرات اصلی و نیمکت نشینان تیم ملی 
فوتبال ایران از نظر قدرت تکنیکی و فنی فاصله آن چنانی 
باهم ندارند و شاید ۵ درصد باهم اختلاف سطح داشته باشند. 
در بازی با امارات و لبنان کادرفنــی باید به بازیکنانی که 
کمتر بازی کرده اند میدان بدهد، اما مقابل کره جنوبی باید 
باتمام قدرت ظاهر شویم. مدیران فدراسیون، عزیزی خادم و 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باید تلاش کنند تا بازی های 
خیلی خوبی را برای تیم ملی تدارک ببینند. آمادگی نفرات 
تیم ملی هم در ادامه حفظ شود تا بتوانیم با تمام قدرت به 
مسابقات جام جهانی برویم. به طور مثال بازی با تیم ملی 
ترکیه که هم اکنون یکی از تیم های خوب اروپاست و بازیکنان 
سطح بالایی در بهترین تیم های باشگاهی دنیا نیز دارد. قطعا 
فوتبال ترکیه می تواند از هر لحاظ به آماده سازی تیم ملی 
ایران کمک کند و همچنین بازی تدارکاتی ارزان تری نسبت 
به بازی های خیلی گران و سنگین است. سومین دوره است که 
پشت سر هم به مسابقات جام جهانی فوتبال می رویم و دیگر 
مردم عادت کردند در جام جهانی باشیم. هم اکنون همه انتظار 
دارند از گروه خودمان به دور بعد صعود کنیم. فوتبالیست های 
ایرانی که در قاره اروپا بازی می کنند و در باشگاه های هلند، 
پرتغال، یونان، بلژیک و... حضور دارند از لحاظ تمرینی شرایط 
بسیار ایده آلی دارند. این بازیکنان همیشه در آمادگی خوبی 
به سر می برند. لژیونرشدن بازیکنان مان در فوتبال اروپا ثابت 
کرده که فوتبال ایران بهترین عملکرد را در آینده خواهد 
داشت و تا چندین سال، فوتبال ملی کشورمان با حضور 
این لژیونرها، بیمه خواهد بود. در مورد وضعیت اخیر تیم 
فوتبال پرسپولیس، باید گفت تمام مشکلات پرسپولیس 
به خاطر حضور بازیکنانی بی کیفیت خارجی در تیم بوده 
است. مدیران قبلی با آوردن این بازیکنان، باشگاه را بدهکار 
کرده اند. دست های پشت پرده و دلال ها پول بیت المال را به 
جیب خودشان زدند. این دو بازیکن تاجیک  هم که به تیم 
آورده اند آنچنان بازیکنان سطح بالایی نیستند. شنیده ام که 
هر کدام سه، چهار میلیارد تومان خواهند گرفت. امیدوارم 
که اگر پول هم می خواهند به این بازیکنان تاجیکی بدهند، 
ریالی باشد نه دلاری! اگر همین هزینه ها را در تیم های پایه، 
رده سنی جوانان و امید پرسپولیس انجام دهیم به طور حتم 
بازیکنان خیلی خوبی پرورش پیدا می کنند که می توانند بهتر 
از بازیکنان خارجی درجه چندم سایر کشورها بازی کنند و 

در آینده برای باشگاه پرسپولیس موثر و تاثیرگذار باشند. 

تسنیم: محمدرضا مهدوی با اشاره به صعود تیم ملی فوتبال 
ایران به جام جهانی 2022 و تبریک به هواداران تیم ملی، بازیکنان 
و کادرفنی این تیم اظهارداشت: با زحمت تک تک نفرات به 
جام جهانی رفتیم و باید به این بازیکنان افتخار کرد. امیدوارم در 
بازی های آینده هم با اقتدار و قلدری حرف اول را بزنیم تا خودمان 
را در فوتبال جهان بالاتر ببریم. بازی قبلی مقابل عراق یک بازی 
خاص بود، عراقی ها از گذشته با ما رقابت و کری دارند. وی درباره 
اینکه برخی معتقدند تیم ملی با دراگان اسکوچیچ در جام جهانی 
هم نتیجه می گیرد، اما برخی دیگر معتقدند با او نمی توان نتیجه 
گرفت، گفت: قضاوت در مورد یکسری افراد که برای فوتبال 
ما زحمت می کشند و افتخارآفرینی می کنند، باید بهتر باشد. 
سکان هدایت تیم ملی ما در حال حاضر در اختیار »اسکو«ست، 
بازیکنان به او عادت کرده اند و شرایط خوبی داریم، با این 
اوصاف چرا باید خودمان تیم مان را تضعیف کنیم؟ کارشناس 
فوتبال کشورمان خاطرنشان کرد: زمانی که ویلموتس آمد و 
پس از آن اتفاقات ناگوار برای تیم ملی رقم خورد، همه گفتند 
که باید یکی مثل فرگوسن را بیاوریم، اما دیدیم که با اسکوچیچ 
به دلیل شناختی که از فوتبال ما و ساختار فوتبال مان داشت، 
نتیجه گرفتیم. در جایی که امیدی نبود صعود کنیم، تیم ملی 
را به مرحله بعدی آورد و الان هم سریع ترین صعود تاریخ را 
داشتیم. نباید از این مسائل چشم پوشی کنیم و باید یک مقدار 
انصاف به خرج داد و شرایطی را فراهم کرد که تیم ملی در آرامش 

به کار خود ادامه بدهد. 

فوتبــالداخلــی

مرتضیفنونیزاده
 کارشناس فوتبال 

سعید معروف بعد از حذف تیم ملی والیبال ایران از مسابقات 
المپیک توکیو از مسابقات ملی خداحافظی کرد و به ایران 
برنگشت. این شایعه مطرح شد که سعید از میادین والیبال 
خداحافظی کرده و قرار است زندگی جدیدی را در ینگه دنیا 
آغاز کند اما مشخص شد که اینطور نیست چرا که او گرین کارت 
امریکا دارد و برای مدتی قرار است آنجا استراحت کند و حالا 
خبر رسیده که او به عضویت تیم فنرباغچه ترکیه در آمده و قرار 
است با سید محمد موسوی در آنجا هم بازی شود. فنرباغچه، 
یک نام مشهور در ورزش کشور ترکیه است که صاحب یکی از 
قوی ترین تیم های لیگ والیبال این کشور نیز هست. رسانه های 

خارجی زیادی از جمله سایت ایتالیایی والی نیوز خبر پیوستن 
سعید معروف به تیم فنرباغچه را منتشر کردند. هواداران 
ترکیه ای نیز با استقبال از حضور سعید در تیم محبوبشان این 
خبر را در توییتر بازنشر کردند. «. سعید معروف درحالی که 
در آستانه ۳7سالگی قرار دارد، می خواهد برای چهارمین بار 
بازی کردن در یک تیم خارجی را به عنوان یک لژیونر کارکشته 
تجربه کند. سعید معروف در شرایطی خداحافظی اش از تیم 
ملی را اعلام کرد که در ایران، مسئولان فدراسیون و البته دیگر 
والیبالی ها، آن را »احساسی« می خواندند و حتی خبر از حضور 
مجددش در تیم ملی می دادند. بهروز عطایی، سرمربی جدید 

تیم ملی والیبال ایران، یکی از آن دست افرادی بود که می گفت 
با سعید معروف رابطه خوبی دارد و احتمالا او را دوباره به تیم 
ملی برمی گرداند؛ »به نظرم می توانیم در آینده به خوبی از توانایی 
نفراتی همچون سعید معروف، سیدمحمد موسوی و امیر غفور 
استفاده کنیم. آنها با یک پیش زمینه مثبت وارد المپیک شدند 
و توقعشان این بود که حداقل به جمع هشت تیم برتر برسند؛ اما 
وقتی این اتفاق نیفتاد، یک سرخوردگی ذهنی ایجاد شد. باید 
یک فرایند زمانی بگذرد و آنها بتوانند خودشان را بازسازی کنند. 
من ارتباطی صمیمی با هر سه نفر دارم و قبلا چه در تیم ملی 
و چه در رده باشگاهی با آنها کار کرده ام. حتما اگر عمری باقی 
باشد، بعد از این مسابقات با بازیکنان باتجربه تیم ملی صحبت 
می کنم«. بعد از این مصاحبه بود که چندی پیش سعید معروف 
با انتشار یک پست اینستاگرامی اعلام کرد قصد بازگشت به 
تیم ملی را ندارد و روی تصمیمی که گرفته کاملا مصمم است.

بازگشت کاپیتان سابق والیبال به میادین؛
سعید معروف، گرین کارت آمریکا و حالا لیگ ترکیه

آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمـــان صعود خود را بــه 
مرحله نهایی رقابت های جام جهانی قطعی کرده است و امروز از 
ساعت 18 برای حفظ صدرنشینی خود در ورزشگاه آزادی بــه 

مصاف امارات می رود. 
 پیش بازی 

تیم های ملی فوتبــال ایران و امارات تاکنون 17بار مقابل 
یکدیگر قرار گرفته اند که حاصل آن، 1۳ پیروزی برای تیم 
ایران، یک پیــروزی برای امارات و ۳ تساوی بوده است. ایران 
2۵ گل زده و سهم تیم امارات ۴ گل بوده است. ۴ بازی اول این 
2 تیم با برتری ایــران به پایان رسیده  و تیم امارات در ۵ بازی 
اول برابر ایران موفق به گلزنی نشده بود. بهترین برد تیم ایران 
برابر امارات کسب پیروزی ۳ بر صفر و بهترین برد تیم امارات 
هم برابر ایــران کسب نتیجه ۳ بر یک بوده است. آخرین بازی 
2 تیم نیز در دوررفــت بود که شاگردان اسکوچیچ با نتیجه یک 
بر صفر به پیروزی رسیدند. نتیجه بازی روز سه شنبه برای تیم 
صعود کرده ما اهمیت ندارد، اما برای امارات نقش حیاتی دارد. 
امارات ۹ امتیازی در رده سوم جدول است و تلاش می کند که 
همچنان به صعود امیدوار باشد. اماراتی ها در صورتی که هــر 
سه بازی خود را ببرند و کره جنوبی هر سه بازی را بازنده شود 
در آن صورت اماراتی ها به عنوان تیم دوم به جام جهانی صعود 
می کنند، احتمالی که بسیار بعید است. با این حال اماراتی ها 
برای رسیدن به پلی آف و سوم شدن در این گروه شانس زیادی 
دارند و بازی با تیم ملی برایشان حکم مرگ و زندگی دارد، زیرا 
اگر مقابل تیم ملی بازنده شوند تیم های لبنان و عراق هم شانس 

بیشتری برای رفتن به پلی آف خواهند داشت. در بازی دوررفت 
با امارت یک بر صفر به پیروزی رسیدیم. البته قبل از گلزنی داور 
استرالیایی شجاع خلیل زاده را با یک کارت قرمز اخراج کرد، اما 
با مرور صحنه ها از سوی VAR داور مسابقه کارت قرمز شجاع 
خلیل زاده را پس گرفت تا تیم ملی با یازده بازیکن به بازی خود 
ادامه بدهد و در نهایت مهدی طارمی با گل سه امتیازی ما را به 
پیروزی برساند. در آن بازی طارمی یک پنالتی هم گرفت که 

سردار آزمون آن پنالتی را از دست داد.
 صحبت های »اسکو«

دراگان اسکوچیچ در نشست خبری پیش از مسابقه با امارات 
در مقدماتی جام جهانی اظهارداشت: کار صعود را مقابل عراق 
یکسره کردیم اما بازیکنان باید متوجه این باشند که همیشه 
نماینده کشورشان هستند و امیدوارم مقابل امارات بازی 
خوبی را به نمایش بگذارند. انتظار بازی سختی داریم. برای 
روز سه شنبه بیرانوند به خاطر کرونا و خلیل زاده به خاطر دو 
اخطاره بودن در جمع ما حضور ندارند. امیدوارم بتوانیم مردم 
ایران را خوشحال کنیم. ۵ بازیکن غایب هم از قبل داشتیم 
که این دو نفر هم به آنها اضافه می شوند. اسکوچیچ در مورد 
وضعیت بیرانوند و اینکه او در -۵ 6 سال اخیر دروازه بان اصلی 
تیم ملی بوده است، آیا تکلیف سنگربان تیم ملی مشخص شده 
است و از این به بعد فقط امیر عابدزاده را درون دروازه شاهد 
خواهیم بود یا نه، عنوان کرد: موضوعی که مطرح کردیم 
مربوط به ۵ - 6 سال گذشته نیست. در زمان هدایت من هم 
بیرانوند به عنوان دروازه بان اصلی بازی را شروع کرده است. 

هرکدام از بازیکنان در شرایط آرمانی هستند درون دروازه 
قرار می گیرند. هرکدام از آنها درون دروازه قرار بگیرند خیالم 
راحت است، رقابت دوستانه ای بین آنها وجود دارد. اسکوچیچ 
در مورد اینکه با توجه به صعود تیم ملی؛ آیا روز سه شنبه با 
ترکیب اصلی تیم ملی را به میدان می فرستد یا ترکیب متفاوتی 
شاهد خواهیم بود، اظهارداشت: هر زمانی که به عنوان نماینده 
کشورمان در مسابقه ای شرکت می کنیم بهترین و قوی ترین 
ترکیب را به میدان می فرستم و اگر بازی دوستانه ای داشتیم 
در آن زمان تصمیم متفاوتی خواهم گرفت. اما روز سه شنبه با 
تمام قوا و جدیت صددرصد بازی خواهیم کرد زیرا می خواهیم 
اول گروه شویم و همه بازی را با امتیاز کامل پشت سر بگذاریم. 
بازیکنان هم نباید غفلت و سهل انگاری کنند و من به عنوان 
رهبرتیم هر بازی پیامی به بازیکنان می دهم و پیام من برای 
بازی روز سه شنبه به بازیکنان این است که با جدیت کامل به 
میدان بروند. سرمربی تیم ملی در مورد اینکه صحبت آخرش 
در نشست خبری چیست؟ گفت: بازیکنانم آگاه باشند و با 
تمام وجودشان بازی کنند. امیدوارم در بازی با امارات مثل 
بازی با عراق پایان شیرینی داشته باشیم و برای همه مردم 
آرزوی سلامتی می کنم. از بازیکنان هم می خواهم که با 
مسئولیت پذیری کامل وارد میدان شوند و سعی می کنیم 
بهترین نمایش خود را ارائه کنیم و امیدوارم موضوع کرونا باعث 

نشود برنامه های ما به هم بریزد و مجبور به تغییر شویم. 
 نظر قلی زاده

علی قلی زاده در نشست خبری قبل از بازی ایران مقابل امارات 
اظهارداشت: قطعا بازی سختی داریم و هرچند صعودمان به 
جام جهانی قطعی شده اما تمام تلاش خود را می کنیم و با 
تمام قوا جلو می رویم. قلی زاده درباره اینکه آیا تیم ملی بازی 
با امارات را هم مانند دیدارهای قبلی جدی می گیرد، گفت: 
صددرصد با تمام قوا مقابل عراق بازی می کنیم. فکر می کنم 
همه بازیکنان کیفیت دارند و مهم نیست چه کسی بازی می کند 
و کدام بازیکن بازی نمی کند. هرکسی به تیم ملی می آید، حتما 
توانایی دارد و بهترین کیفیت را نشان می دهد. هافبک تیم ملی 
فوتبال کشورمان اضافه کرد: هر بازیکنی توانایی بازی کردن 
برای تیم ملی را دارد و هر کسی روز سه شنبه بازی کند، بهترین 
بازی اش را انجام می دهد. شک نکنید با تمام وجود کار خواهیم 
کرد و یک درصد هم کم نمی گذاریم زیرا می خواهیم همه 
مسابقات را ببریم و سه امتیاز کامل را بگیریم تا صدرنشین به 

جام جهانی برویم. 
 امارات به دنبال سه امتیاز 

فان.مارویک در نشست خبــری پیش از دیدار با ایــران 
اظهارداشت: در ابتدا به تیم و مربی ایران صعود به جام جهانی را 
تبریک می گویم. ما آمدیم که سه امتیاز را بگیریم. اولین بار است 
که اینجا آمدم. در دوبی بدشانس بودیم که باختیم. کایوکاندو، 
بازیکن تیم ملی امارات هم در مورد این بازی عنوان کرد: یک 
مسابقه و یک فینال دیگر است. رویای ما صعود به جام جهانی 
است و به این رویا باور داریم. یک بازی و یک استراتژی داریم و 

تمام تلاشمان را برای این بازی انجام می دهیم. 

وزیــر ورزش وجوانان گفــت: صعود تیم ملی فوتبال به 
جام جهانی واقعا ارزشمند است و مجدد به بازیکنان و اعضای 

فنی تبریک می گویم. 
 حضور در تمرین تیم ملی 

حمید سجادی در حاشیــه آخرین تمرین تیم ملی فوتبال 
کشورمان قبل از بازی با امارات اظهارداشت: صعود تیم ملی 
فوتبال به جام جهانی واقعا ارزشمند است و مجدد به بازیکنان و 
اعضای فنی تبریک می گویم. ان شاءا... این صعود مبارک ملت 
بزرگ ایران و فدراسیون فوتبال باشد. برای تک تک بازیکنان، 
کادرفنی و اعضای تیم ملی آرزوی موفقیت و سربلندی دارم و 
آرزو دارم آن اعضا و بازیکنان تیم ملی که تست کرونای شان 

مثبت شده است زودتر سلامتی خود را به دست آورند و در 
کنار تیم ملی باشند و فعالیت شان را ادامه 

بدهند. امیدوارم سه شنبه هم دیدار 
خوبی مقابل امارات باشد.

 تماشاگر 
وزیر ورزش و جوانــان افزود: 
این را هم بگویــم سه شنبه 
بــه دلیل بحث امیکــرون از 
نعمــت حضور تماشاگــران 
محروم هستیم و بازی بــدون 

تماشاگر برگزار می شود. از این موضوع متاسف هستیم، تلاش 
و خواهش هم کردیم اگر راهی دارد در این تصمیم تجدیدنظر 
شود، اما موافقت نشد. البته این تصمیم به دلیل رفاه همه عزیزان 
و رعایت استانداردهاست. سجادی در خصوص اینکه با وجود 
بدون تماشاگر برگزارشدن دیدار تیم ملی مقابل تیم ملی امارات 
جشنواره فیلم فجر و برخی کنسرت ها با حضور تماشاگران 
برگزار می شود، توضیح داد: در هر صورت 
طبق پیگیری های مـن در این زمینه 

مصوبه ای شده است. 
 دغدغه فدراسیون  

وی در مورد اینکه آیا قـرار است 
با تصویب اساسنامـــه در مجلس 
شورای اسلامی دغدغه عزیزی خادم 
هم حل شود، گفت: پیگیر این موضوع 
هستیم، تاکنون هــم انصافا از مجلس 
شــورای اسلامی همکاری دیدم. 
دغدغــه اصلی تک تک نمایندگــان 
به خصـوص کمیسیون فرهنگــی 
اصلاح اساسنامه است و امیدواریم 
بـا یک همفکری این اساسنامه 

هم تصویب شود. 

 شرایط پرسپولیس 
وزیر ورزش وجوانان در مورد شرایط پرسپولیس و غیبت یحیی 
گل محمدی در تمرین این تیم عنوان کرد: اقدامات حمایتی را 
انجام داده ایم و در یکی دو روز آینده اثراتش منعکس خواهد شد. 
سجادی در مورد اینکه آیا استعفای بیژن ذوالفقارنسب از ریاست 
هیات مدیره پرسپولیس پذیرفته شده، پاسخ داد: هنوز این 
استعفا پذیرفته نشده اما پیگیر کار هستیم. برای هیات مدیره این 
باشگاه یکی دو نفر را معرفی کردیم و قرار است این هیات مدیره 
تقویت شود. جای نگرانی وجود ندارد و هیات مدیره پرسپولیس 

قطعا تقویت خواهد شد. 
 تیم ملی 

وی در پاسخ به سوالی مبنی بر برنامه های وزارت ورزش و 
فدراسیون فوتبال برای حضور قدرتمندانه تیم ملی برای حضور 
در جام جهانی 2022 قطر گفت: قطعا برنامه  ما حمایت از تیم ملی 
است. برنامه های فدراسیون هم برای ما مهم است،  این برنامه ها 
فنی و مدیریتی است، قطعا سرمربی تیم ملی و همکارانش برنامه 
مدونی دارند. تیمی که با این کیفیت دوران فعلی را پشت سر 
گذاشته قطعا با برنامه بوده و از این جا به بعد راه هم دشوارتر 
خواهد شد. سجادی اضافه کرد: از این به بعد حمایت ما مضاعف 
خواهد بود و سعی داریم بیشتر در خدمت تیم ملی، جوانان غیور 
و عزیز و دوست داشتنی مان باشیم. از صعود آنها یک کشور 
حتی ایرانیان خارج از کشور خوشحال شدند. بازهم تبریک 
می گویم. وقتی این موج علاقه مندی را از رسانه ها می  بینم 
که در مورد تیم ملی، باشگاه ها و انگیزه بچه ها سوال می کنید 
امیدوار می شوم و ما هم از این موضوع روحیه می گیریم و روحیه 

پاسخگویی خودمان را هم تقویت خواهیم کرد. 

حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان: 

حمایت ما از تیم ملی مضاعف خواهد بود

      تولد
در شرایطی که تمریــن پرسپولیس با غیبت یحیی گل 
محمدی برگزار شد، بازیکنان سالروز تولد مهدی شیری 
را فراموش نکردند و طی مراسمی با کیک  مالی کردن این 

بازیکن، آن را جشن گرفتند.

      واکنش
باشگاه اینتر واکنش جالبـــی به نهایی شدن انتقال 
کریستین .اریکسن به برنتفورد نشان داد . نراتزوری 
نوشت: در ماجراجویی جدیدت موفق باشی. خوشحالیم 

که دوباره تو را در زمین می بینیم.

            تنبیه 
یکشنبه تمرین تیم ملی به منظور آمــاده سازی برای 
مصاف با امارات در ورزشگاه آزادی برگزار شد. در این 
تصویر  علی  قلی زاده با وسواس خاصی می خواست تنبیه 

محرمی را به بهترین شکل اجرا کند

ت
شــ

سنو
عک

امــروز تیم هــای ملی امارات و ایــران 
در ورزشگاه آزادی مقابل هم قرار می گیرند. 
مجید نامجومطلـــق پیشکسوت فوتبــال 

کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
 در مورد تقابـل تیم ملی با امارات چه 

نظری دارید؟
با توجه به قطعیــت صعود به جام جهانی، 
آرامش خوبی بر تیم ملــی حاکم است و فارغ 
از استرس و فشارهای روانی بازی خواهیم کرد. 
امارات تیم خوبی است ولی سطح پایین تری 
از ایران دارد. انگیزه های زیادی دارد تا بتواند 
عنوان ســوم گروه A را حفظ کند و کسب 
تک امتیاز از دیدار با امارات، کمک شایانی به 
امارات می کند تا بتواند به هدفش نزدیک شود 

و نهایتا راهی مرحله پلی آف شود. 
 تیم ایـــران در این دیدار به دنبـال 

حفظ صدرنشینی است! 
بارفنی تیم ایران به مراتب بالاتر از امــارات 
است. از آنجا که بــدون استرس بازی خواهیم 
کرد و با توجه به استراحتی که ملی پوشان 
داشتند در کنار ایــن موضوع که بازیکنان با 
تمرین در کنـــار هم به هماهنگی بهتـــری 
رسیدند شرایط را برای برتری تیم »اسکو« 
افزایش خواهد داد. از لحاظ انگیزشــی هم 
باید به این موضوع توجه کنیم مانــدن در 
صدرجدول که همراه با امتیاز بالایی خواهد 
بود در سیدبندی جام جهانی اهمیــت دارد. 
این موضوع مانع از آن خواهد شــد تا برابر 
امارات نمایشی عادی ارائه کنیم و قطعا با تمام 
توان به میدان می رویم تا سه امتیاز دیگر به 
اندوخته های قبلی بیفزاییم. از سویی دیگر 
باید این موضوع را ثابت کنیم قدرت اول قاره 
آسیا هستیم و با برتری مقابل امارات صلابت 

ملی کشورمان تضمین می شود. 
 در خصوص حفــظ »اسکـــو« چه 

نظری دارید؟
 پیش از انتخاب »اسکو«، نقطـــه سیاهی 
در عملکرد مدیران قبلی فدراسیــون فوتبال 
ثبت شد. »ویلموتس« فاجعه مربیگری ملی 
ایران بود. سرمربی بلژیکی یوزهای ایرانی را 
در آستانه حذف از جام جهانی قرار داد. در 
شرایطی که با 2 شکست تلخ مقابل بحرین و 
عراق در آستانه سقوط قــرار داشتیم »اسکو« 
به عنوان سرمربی برگزیــده شد. در 1۴ بازی 
با این سرمربی کــروات موفق به کسب 1۳ 
پیروزی شدیم و آمار گویای آن بوده وی نمره 

قبولی گرفته است. 

گفـــتوگـــو

 پاسخ دبیر مجمع بسکتبال 
به شائبه های تایید صلاحیت ها

ایسنا: دبیر مجمع فدراسیون بسکتبال 
گفت: تاکنون وزارت ورزش چیزی به ما ابلاغ 
نکرده است که بخواهیم صحبت خاصی را 
تایید یا تکذیب کنیم. خبرهایی مبنی بر تایید 
صلاحیت نشدن رامین طباطبایی و یکی دیگر 
از کاندیداهای انتخابات ریاست فدراسیون 
بسکتبال، توسط نهادهای نظارتی منتشر 
شده است که گفته می شود از جمله دلایل 
به تعویق افتادن مجمع فدراسیون بسکتبال 
است. منصور اردستانی افزود: حقیقت این 
است که تاکنون چیزی در این مورد به ما ابلاغ 
نشده است و نمی توانیم اظهارنظر کنیم. او در 
مورد عدم تایید صلاحیت رامین طباطبایی 
نیز گفت: متولی این موضوع نیز وزارت ورزش 
است. باید تا زمان ابلاغ نتایج از سوی وزارت 
ورزش صبــــر کرد. دبیر مجمع فدراسیون 
بسکتبال، در پاسخ به این سوال که احتمال 
دارد باردیگر انتخابات این رشته به تعویق 
بیفتد؟ توضیح داد: احتمال رخ دادن این 
اتفاق بسیار ضعیف است و به احتمال زیاد 
همان تاریخ 20 بهمن مجمع برگزار می شود. 

خارجازمستطیلسبز

مجید نامجومطلق: 
 بار فنی تیم ملی 

 بالاتر از 
»امارات« است

خـــبر
پوچتینو: 

هماهنگی »مسی« و » امباپه« 
زمانبر است

سرمربـــی آرژانتینی پاری سن ژرمــن 
از وضعیت مسی در تیم راضی است و تاکید 
کرد که او و  امباپه برای هماهنگ شدن به زمان 
نیاز دارند. لیونل مسی یکــی از خریدهای 
بزرگ پاری سن ژرمن در تابستــان سال قبل 
بود که هنوز نتوانسته انتظارات را در این تیم 
برآورده کند. پوچتینو درباره وضعیت مسی 
گفت: مسی به تازگی از کرونا بهبود یافت و 
خوشبختانه آمادگی بالایی در تمرینات نشان 
داد. او در دیدار اخیر تیم نیم ساعت بازی کرد 
و در دیدار بعدی برابر »نیس« به ترکیب اصلی 
باز خواهد گشت. او ادامه داد: هماهنگی کامل 
مسی و  امباپه به زمان نیاز دارد. این دو بازیکن 
در تمرینات هماهنگی خوبی دارند و اطمینان 
دارم که به مرور زمان بهتر هم خواهند شد. 
پوچتینو درباره دوناروما افزود: دوناروما در 
سه روز اخیر بدون مشکل با تیم تمرین کرده 
است و او هــم بــرابر »نیس« در ترکیب 
اصلــی بازی خواهد کرد؛ اما درباره پارادس 
باید بگویم که این بازیکن به تازگی به اردوی 

تیم برگشتــه است.

تقابل تیم های ملی »ایران« و »امارات« در ورزشگاه آزادی 

تشریفاتی جهت حفظ صدرنشینی


